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MERKNADER: 
 
Det var ingen merknader til innkallinga. 
 
Merknader til dagsorden: 

• Helse- og omsorgplanen settes opp på dagsorden. 
• Oversikt over næringsfondet og vedtak på delegasjon utdelt i møtet. 
• Orientering om B-sak – personalsak.  



• Ordfører vil orientere kommunestyret om møte med klima- og forurensningsdirektoratet 
(KLIF). 

• Jørn Stene (FL): 
1. B-sak – Ba om sak, ikke orientering. Ber om sak på neste møte. 
2. I følge budsjettet skulle det behandles seniorplan på dette møtet. Hvor er saken? 
3. I følge budsjettet skulle veiprioriteringer behandles i formannskapet. Hvor er saken? 

• Kjell Eilertsen (FL): Forurensningssituasjonen i Sulitjelma. Ber om at formannskapet 
holdes løpende orientert. 

 
Dagsorden ble enstemmig godkjent. 
 
Svar på spørsmål: 
Jørn Stene: 
Pkt. 1. Ordfører svarte. Sak vil komme til neste møte. 
Pkt. 2. Rådmannen svarte. På grunn av sykdom er saken enda ikke ferdig. Kommer tilbake i 
neste møte. 
Pkt. 3. Saken er behandlet i plan- og utviklingsutvalget. 
Kjell Eilertsen: 
Ordfører svarte. Vil orientere kommunestyret, men vil orientere formannskapet kort i dag. 
 
 
Orientering: Økonomirapport v/kommunalsjef Frank Bernhardsen og regnskapssjef Jonny Riise 
– Notat utdelt i møtet. 
 
 
Ordfører orienterte ang. møte med klima- og forurensningsdirektoratet (KLIF). Det nye er at 
forholdene har stabilisert seg. Faktum ligger nå på bordet. Ikke synkende verdier. Kan nå ta en 
beslutning. Håpet på at KLIF kunne ta en beslutning. Ordfører mener at det er ubehagelig for 
KLIF å si hva næringsdepartementet skal gjøre. KLIF skal skrive et brev til 
næringsdepartementet.  
Ordfører mener det er to alternativer som gjelder: Enten sier storsamfunnet at verdiene er 
akseptable eller så er de ikke akseptable og da må man rense. 
 
Kjell Eilertsen er urolig for deponiet i Øvrevann. Når dette ”renner over” kan det få 
konsekvenser for hele Saltenfjorden med fiskeoppdrett og Saltdalselva.  
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 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/1589      
 Arkiv sakID.:   10/420  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    022/10 FORMANNSKAP Dato:  08.03.2010 
 
 
 
GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
 
Vedlegg: Møtebok nr. 1/2010 
 
Sammendrag: 
 
Se vedlagte møtebok. 
 
INNSTILLING : 

 
Vedlagte møtebok nr. 1/2010 godkjennes. 

 
 
FOR-022/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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 Arkiv sakID.:   10/419  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    023/10 FORMANNSKAP Dato:  08.03.2010 
 
 
 
REFERATSAKER I PERIODEN 
  
 
Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 10/1484 I 09/2661 15.02.2010 Direktoratet for 
naturforvaltning 

FASTSETTELSE AV 
FORVALTNINGSMYNDIGHET 
FOR VERNEPLAN FOR 
SJUNKHATTEN 
NASJONALPARK I BODØ, 
FAUSKE OG SØRFOLD 
KOMMUNER, NORDLAND 
FYLKE 

 
 
 
INNSTILLING : 

 
Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
 
FOR-023/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
  JournalpostID:   10/1511      
  Arkiv sakID.:   10/395  Saksbehandler:  Ingrid K. Alterskjær  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    006/10 ARBEIDSMILJØUTVALG Dato:  02.03.2010 
 011/10 PARTSAMMENSATT UTVALG  08.03.2010 
 024/10 FORMANNSKAP  08.03.2010 
  KOMMUNESTYRE  25.03.2010 
 
 
 
ADMINISTRATIV STRUKTUR 
 
Vedlegg: PART-sak 26/09 

Høringsdokument administrativ struktur 
Høringsuttalelser 
Prosjektrapport organisering stab-støtte 

 
 
Sammendrag: 
 
Någjeldende administrative struktur ble innført 1. oktober 2003 etter vedtak i Kommunestyret i 
sak 61/02, Administrativ omorganisering, 20.06.02. 
Etter anmodning fra Partssammensatt utvalg høsten 08 gjennomførte rådmann  -  med bistand fra 
UtviklingsParter (UPK)  -  en evaluering som ble presentert for utvalget i sak 26/09, 19. 
september 2009. Jfr. Vedlegg. 
 
Der ba rådmann om styringssignaler for det videre arbeidet. 
Rådmann mente en bør bygge videre på prinsippene i flat struktur, - komme fram til en 
modifisert modell -, der ansvar og myndighet i enhetene i prinsippet skal være som i dag,  -  samt 
følge følgende føringer for det videre arbeidet: 
 

• De kommunale tjenestene må gjennomgås mht til omfang, kvalitet og kostnad. Det vil være en forutsetning 

for at enhetene skal bli styrt gjennom avtaler om ressurser, tjenesteomfang og kvalitet, herunder innføring 
av balansert målstyring. En må sikre at enhetene har nok kompetanse og kapasitet på økonomi og andre 

viktige ledelsesoppgaver.  

• Antall enheter bør reduseres. En må se på enhetsstrukturen, spesielt på skole/barnehage og pleie/omsorg.  

o unngå alt for små enheter  

o få bedre styring av tjenesteområder som ligger nært opp til hverandre faglig og/eller geografisk 

• Hver enkelt ansatt skal føle seg ivaretatt av en overordnet. Det kan feks  

o bygges opp interne ledelsesstrukturer i de største enhetene 

o et antall ”arbeidsledere” for naturlig avgrensede arbeidsområder med ansvar for den daglige 

styringen av arbeidet innen sitt område. 

• Det må etableres strukturer og rutiner som ”tetter hullene” i dagens struktur og praksis. En bør vurdere 

om en skal ha 

o tre kommunalsjefer og/eller 

o en operativ leder på skole 

o en operativ leder på pleie/omsorg 

som skal kunne jobbe med utvikling i forhold til spesifikke fagområder og være rådgivere opp mot 

rådmann og faglige koordinatorer mellom aktuelle enheter.  

 
Partssammensatt utvalg vedtok følgende i sak 26/09: 



1. Partssammensatt utvalg tar evaluering av administrativ struktur til orientering og ber rådmannen arbeide 

videre med de anbefalte tiltak og endringsforslag som fremkommer i evalueringsrapporten. 

2. De to kommunalsjefsstillingene lyses ut snarest, senest 1. oktober 2009 

3. Forslag til ny administrativ struktur legges fram til behandling i Kommunestyret innen 1. mars 2010 med 

ikrafttredelse fortløpende og senest innen 1. Januar 2011. 

 
I henhold til pkt 2 ble det rekruttert to kommunalsjefer som tiltråtte pr. 01.01.2010. 
 
I henhold til pkt 1 har rådmann hatt en rekke møter i SO (SO/samarbeidsorganet mellom 
rådmann og de hovedtillitsvalgte og hovedvernombudet) for å komme fram til vedlagte 
høringsdokument til ny administrativ struktur. Det har vært en god prosess med reell 
medinnflytelse, medbestemmelse og god involvering både i og på tvers av enhetene. 
 
19.01.2010 ble høringsdokumentet sendt aktuelle instanser, -  som arbeidstakerorganisasjoner og 
samarbeidsutvalgene (SU) ved de ulike skoler/barnehager,  -   for uttalelse. Jfr. Vedlegg. 
Ved svarfristens utløp 12.02.2010 var det kommet uttalelser fra 5 
arbeidstakerorganisasjoner/klubber samt fra 6 SU-er. Jfr. Vedlegg. 
 
 
Høringsdokumentet er å betrakte som en overordnet strategisk plan. Her fremkommer 
prinsippene for hvordan den administrative struktur bør være. 
Dokumentet konkretiserer enhetsstrukturen og begrunner inndelingene. Den videre detaljering 
og konkretisering i og mellom enhetene må foretas når prinsippene er vedtatt. 
 
Det har vært svært viktig for rådmann å komme fram til en struktur der den enkelte personalleder 
ikke bør forholde seg direkte til mer enn ca. 25 ansatte. Den enkelte ansatte skal derigjennom få 
oppleve nærhet, tilhørighet og mulighet for å kommunisere jevnlig med sin leder og føle seg 
”sett og hørt i sitt daglige virke”. Jfr. Høringsuttalelser. Det høye sykefraværet må reduseres, - 
gjennom foreslåtte modell vil nærmeste overordnete mye lettere kunne ta fatt i 
fraværsproblematikken, forebygge fravær mv.  
 
Dette betyr videre at lederbegrepet må nyanseres, det vil si at det anbefales 13 enhetsledere, men 
det vil være langt flere som vil ha personalansvarsoppgaver. 
UPK foreslo i evalueringsrapporten: 

• et antall ”arbeidsledere” for naturlig avgrensede arbeidsområder 

• med ansvar for den daglige styringen av arbeidet innen sitt område 

• herunder daglig økonomistyring 

• medarbeidersamtaler  

Det er særdeles viktig for rådmann å få fram at antall ansatte pr leder generelt -  og i 
pleie/omsorg spesielt  - må reduseres. I dagens struktur opereres det med opptil 80 ansatte pr. 
leder. 
 
Videre i høringsdokumentet konkretiseres skillet mellom strategisk og operativ ledelse. 
Strategisk ledelse skal ha hovedfokus på overordnete og langsiktige utfordringer for kommunen. 
Disse er i hovedsak rådmannens ansvar.   
Operativ ledelse skal ha hovedfokus på den daglige driften og tjenesteytingen i enhetene. Disse 
er i hovedsak enhetsleders ansvar.   
 
For å styrke den strategiske ledelsen vil kommunalsjefene få et hovedansvar for overordnet og 
strategisk ledelse på hvert sitt av de to områdene 



• Styrings- og resultatoppfølging – herunder balansert målstyring 
• Utvikling av organisasjonen – herunder ledelses- og kompetanseutvikling 

For å styrke den operative og faglige ledelsen og sikre samordning av like tjenesteområder må  
• antall enheter reduseres 

 
Videre blir det viktig at: 

• enhetslederne får større ansvar for og myndighet til å avgjøre løpende og driftspregete 
fag-, økonomi- og personalsaker innenfor sitt område 

• det alt vesentlige av den myndigheten som kommunestyret delegerer til rådmannen når 
det gjelder løpende og driftspregete saker, videredelegeres til enhetslederne 

 
Dette forutsetter en styrking av HR-ledelse, - gjelder interne ledelsesstrukturer og kapasitet 
spesielt i de største enhetene, - en må få en synlig ledelse. Det må sikres en god stab/støtte-
tjeneste i og/eller på tvers av enheter, -  dette gjelder spesielt for skole/barnehage og 
pleie/omsorg.  
 
Videre trengs en styrking av enhetenes økonomistyring og kostnadskontroll. 
 
Evalueringsrapporten sa videre at rådmannen i tillegg til kommunalsjefer må få styrket 
kompetanse og ressurser i staben på områdene overordnet økonomistyring, arbeidsgiverpolitikk 
og lokalsamfunnsutvikling. Dette for å sikre at både operativ og strategisk ledelse har 
tilgjengelige støttefunksjoner både på økonomistyring, personalforvaltning og andre 
administrative oppgaver.   
 

Som det fremkommer i høringsdokumentet ville rådmannen før saksframlegg til K-styret 
gjennomføre et prosjekt i forhold til organisering av stab/støtte-tjenesten. Det har vært bred 
deltakelse både fra brukere (enhetsledere), tillitsvalgt og ansatte. Videre har det vært fortløpende 
orientering og drøfting med de aktuelle mellom møtene i prosjektgruppa og endelig i samlet 
møte med alle ansatte. Jfr. Vedlagte rapport. 
 
Videre viser rådmann til vedlagte høringsuttalelser. 
Oppsummert: 
Fra Arbeidstakerorganisasjonene fremkommer generell bred støtte til prinsippene i rådmannen 
forslag. De er fornøyde med prosess og involvering og forventer at de tas med på samme måte i 
det videre arbeidet når nærmere konkretisering og detaljering skal foretas. 

o Det blir en styrket strategisk ledelse  
• helhet, lang sikt, overordnet 

o Det blir generelt bedre samordning av like/beslektede tjenester  
• Styrket operativ/faglig ledelse  
• Bedre ressursstyring, faglig utvikling 
• Ikke ”vanntette skott”  
• Brukerorientert  

o Den enkelte ansatte vil få kort vei til sin nærmeste leder 
o Den enkelte leder vil nå alle sine ansatte i hverdagen. 

Fra de ulike SU (samarbeidsutvalg i skoler og barnehager) fremkommer forskjellige 
synspunkter. 



o Kosmo og Valnesfjord oppvekssentres SU`er  har nesten likelydende konklusjoner. De 
ønsker å beholde dagens administrative struktur der beslutninger tas nært bruker. 

o De øvrige SU`er støtter rådmannens forslag, men er tydelig på at en må sikre tilstrekkelig 
stedlig ledelse og ressurser. 

Med bakgrunn i ovenstående og prinsippene som fremkommer i høringsdokument mv er 
rådmann av den formening at kommunestyret bør gi sin tilslutning til prinsippene i foreslåtte nye 
administrative struktur. Forslaget er tuftet på at en skal få en godt ledet organisasjon som skal 
serve både politisk ledelse og enhetene. Videre er forslaget basert på gode faglige, økonomiske 
og personell-messige vurderinger, - hele tiden med tanke på å gi et best mulig tjenestetilbud til 
Fauske kommunes befolkning. 
 
Rådmann legger fram sak vedrørende plan for aktive helse- og omsorgstjenester i Fauske fram 
mot år 2020 parallelt med forslag til ny administrativ struktur. 
Det betyr omfattende endringsarbeid i hele organisasjonen. 
 
Rådmann vil i det videre arbeidet fortsatt involvere de aktuelle parter og sørge for god 
medinnflytelse og medbestemmelse i hht gjeldende avtaler, lover og retningslinjer. 
 
Mht ny struktur skal en rekke forhold planlegges og gjennomføres grundig, bla:  

• En skal foreta en konkretisering og detaljering i og mellom enheter ut fra foreslåtte 
prinsipper. 

• En skal foreta endringer i tilsettingsforhold med forutgående gode prosesser 
• En skal se på mulige fysiske samlokaliseringer  
• En skal kartlegge kompetansebehovet 
• En skal se på ulike personalpolitiske forhold 
• En skal endre inndeling av verneområder 
• En skal se på delegasjon 

 
For at dette skal bli kvalitativt best mulig  - både praktisk, faglig, økonomisk og personellmessig 
- mener rådmann at en skal sette av realistisk tid. 
 
INNSTILLING : 
 

1. Kommunestyret slutter seg til prinsippene i forslag til ny administrativ 
organisasjonsstruktur og ber rådmannen sette i gang nødvendige prosesser for nærmere 
konkretisering. 
 

2. Kommunestyret forutsetter at en endelig plan for gjennomføring presenteres for AMU 
24.11.10,  - for Partsammensatt utvalg/formannskap 29.11.10 og for Kommunestyret den 
14.12.10. I planen skal fremkomme at endelig implementering av ny struktur vil være 
gjennomført innen medio 2011. 

 
AMU-006/10 VEDTAK-  02.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

 
 
PART-011/10 VEDTAK-  08.03.2010 



 
Jørn Stene fremmet følgende utsettelsesforslag på vegne av Felleslista og SV: 
 

Saken utsettes og returneres rådmannen for utredning vedrørende det økonomiske 
aspekt ved å gjeninnføre en 3-nivå administrativ struktur i kommunen igjen.  

 
Forslaget falt med 4 stemmer for og 8 stemmer mot. 
 
Ved endelig votering ble følgende innstilling vedtatt med 8 mot 4 stemmer 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Kommunestyret slutter seg til prinsippene i forslag til ny administrativ 
organisasjonsstruktur og ber rådmannen sette i gang nødvendige prosesser for nærmere 
konkretisering. 
 

2. Kommunestyret forutsetter at en endelig plan for gjennomføring presenteres for AMU 
24.11.10,  - for Partsammensatt utvalg/formannskap 29.11.10 og for Kommunestyret den 
14.12.10. I planen skal fremkomme at endelig implementering av ny struktur vil være 
gjennomført innen medio 2011. 

 
 
FOR-024/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Jørn Stene (FL) fremmet på vegne av FL og SV følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes og returneres rådmannen for utredning vedrørende det økonomiske aspekt 
ved å gjeninnføre en 3-nivå administrativ struktur i kommunen igjen.  
 
FL/SV’s utsettelsesforslag ble forkastet med 5 mot 4 stemmer. 
 
 
Partsammensatt utvalgs innstilling ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
1. Kommunestyret slutter seg til prinsippene i forslag til ny administrativ 

organisasjonsstruktur og ber rådmannen sette i gang nødvendige prosesser for 
nærmere konkretisering. 
 

2. Kommunestyret forutsetter at en endelig plan for gjennomføring presenteres for AMU 
24.11.10,  - for Partsammensatt utvalg/formannskap 29.11.10 og for Kommunestyret 
den 14.12.10. I planen skal fremkomme at endelig implementering av ny struktur vil 
være gjennomført innen medio 2011. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
  JournalpostID:   10/1699      
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Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    025/10 FORMANNSKAP Dato:  08.03.2010 
 
 
 
PROGRAMNOTAT FOLKEHELSEARBEID I FAUSKE KOMMUNE 2010 - 2014  
 
Vedlegg: Programnotat 

Folkehelsearbeid i Fauske kommune 2010 - 2014 
 
Sammendrag: 
 
Fauske kommune er en folkehelsekommune som med sitt folkehelsearbeid skal bidra til god 
helse og god livskvalitet for den enkelte innbygger gjennom alle livets faser. Dette innebærer å 
legge til rette for tilbud som bidrar til at den enkelte innbygger skal oppleve selvstendighet, 
personlig trygghet, mulighet for individuell livsutfoldelse og frihet til å kunne styre livet sitt selv.  
 
Folkehelseutvalget i Fauske kommune ønsker å prøve ut potensialet som ligger i et 
grunnleggende helsefremmende og forebyggende arbeid med spesiell fokus og hovedprioritet på 
barn og unge i perioden 2010 – 2014. 
 
Bakgrunnen for denne prioriteringen er knyttet til en generell økning i antall 
”bekymringsmeldinger” angående barn og unge. 
 
Fauske kommune skal med utgangspunkt i Programnotat for folkehelsearbeid 2010 – 2014 
utarbeide handlingsplaner for tiltak innen for de ulike arbeidsområdene i programnotatet. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
I mai 2009 (KOM-048/09) vedtok kommunestyret oppnevnelse av et folkehelseutvalg med 
representasjon og mandat.  
Med bakgrunn i folkehelseutvalgets mandat er det nå utarbeidet et programnotat, 
Folkehelsearbeid i Fauske kommune 2010 – 2014.  
 
Folkehelseutvalget ønsker å prioritere barn og unge i perioden 2010 – 2014. Dette fordi 
folkehelsearbeid er et stort og viktig fagområde som omfatter alle innbyggerne i Fauske 
kommune og at arbeidet handler om tiltak på alle arenaene innbyggerne har sin ”hverdag hver 

dag”, for eksempel barnehage, skole, arbeid, bolig, nærmiljø, familie, sosiale nettverk, 
arbeidsliv, fritid, helsetilbud m.m. 
 
Folkehelseutvalget ser det som viktig at det gjøres valg både med tanke på omfanget i 
folkehelsearbeidet, nødvendigheten av å prioritere, viktigheten av å ha klare mål som igjen gir 
bedre muligheter for å lykkes.  

Bakgrunnen for at folkehelseutvalget vil prioritere barn og unge er et ønske om å legge til rette 
for gode oppvekstvilkår for alle barn og unge. Barn trenger andre barn, tid, rom og trygge 



voksne, det innebærer at vi som voksne må tørre å gi barn og unge utfordringer. Dagens 
utfordringer knytter seg til bl.a. at vi i dag bekymrer oss og er engstelse for ting som tidligere var 
en del av hverdagen, antall barn og unge som er lite aktiv på fritiden, antall saksmengder hos 
barnevernet, antall elever med behov for spesialundervisning og antall barn og unge som har 
psykiske problemer. Generelt kan man si at antall ”bekymringsmeldinger” angående barn og 
unge øker. Dette ønsker Fauske kommune å gjøre noe med først og fremst ved å sette større 
fokus på hva som skal til for at barn og unge skal ha en god start i livet og en god oppvekst. 
 
Foreldre, familie og nærmiljø er svært viktige faktorer for å stimulere barn og unge på dette 
området. Et fellestrekk ved helseproblemene til barn og ungdom er at de oppstår som følge av 
påvirkning fra oppvekstmiljøet.  
 

Folkehelseutvalget har hatt en god og aktiv prosess knyttet til utarbeidelsen av programnotatet. 

 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommune skal i sitt folkehelsearbeid i perioden 2010 – 2014 ha hovedprioritet på 
barn og unge. 
 
Fauske kommune skal med utgangspunkt i Programnotat for folkehelsearbeid 2010 – 
2014 utarbeide handlingsplaner for tiltak innenfor de ulike arbeidsområdene i 
programnotatet. 

 
 
FOR-025/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fauske kommune skal i sitt folkehelsearbeid i perioden 2010 – 2014 ha hovedprioritet på 
barn og unge. 
 
Fauske kommune skal med utgangspunkt i Programnotat for folkehelsearbeid 2010 – 
2014 utarbeide handlingsplaner for tiltak innenfor de ulike arbeidsområdene i 
programnotatet. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Folkehelsekoordinator til videre forføyning    
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SLUTTRAPPORT FOR PROSJEKT I STRATEGISK LANDBRUKSPLAN. TILTAK 5 
(2008 - 2009): PLANLEGGE FELLES SKOGSBILVEI I KLUNGSETMARKA  
 
Vedlegg: 1. Prosjektregnskap, datert 22.01.2010 

2. Revisjonsrapport, datert 12.02.2010 
3. Sluttrapport for prosjekt i  Strategisk landbruksplan. Tiltak 5 (2008 – 2009): Planlegge 

felles skogsbilvei i Klungsetmarka (gårdene Klungset vestre, Klungset østre og Erikstad), 
datert 15.02.2010 

 
Saksopplysninger: 
 
Prosjektet ble gjennomført i tiden 2008 – 2009 og besto i å få planlagt en felles skogsbilvei for 
gårdene i Klungsetmarka slik at jernbanen ikke skulle utgjøre et stort hinder for skogsdrift. 
Særlig for Klungset vestre og i en viss grad Klungset østre har jernbanen i de senere år vært et 
hinder for skogsdrift med tyngre skogsmaskiner.  
 
Prosjektet har vært gjennomført i form av møter og brevveksling med berørte grunneiere, 
terrengbefaringer samt planarbeid utført av veiplanlegger fra Fylkesmannen i Nordland. 
Skogbrukssjefen har i tillegg utarbeidet andelsfordeling, investeringsoversikt og oversikt over 
aktuelle hogstforpliktelser i tilknytning til evt  tilskuddssøknad.  
 
Prosjektet var finansiert med kr 40.000,- fra kommunens næringsfond. Av dette brukte prosjektet 
kr 33.537,-. Restbeløpet tilbakeføres næringsfondet. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Prosjektet har blitt gjennomført på en måte som har bidratt til å gi skogeierne et brukbart 
beslutningsgrunnlag for å avgjøre om de skal bygge en felles skogsbilvei eller ikke. 
 
INNSTILLING : 

 
Prosjektet godkjennes som sluttført. 

 
 
FOR-026/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Prosjektet godkjennes som sluttført. 



 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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FAUSKE PUBDRIFT LTD - SØKNAD OM BEVILLING TIL SKJENKING AV 
ALKOHOL  
 
Vedlegg: Søknad om skjenkebevilling 
 
Sammendrag: 
 
Det foreligger søknad om bevilling for skjenking av alkohol for perioden fra vedtak til 
30.06.2012 fra Fauske Pubdrift Ltd. Dette selskapet søker om å skjenke alkohol i det som fram 
til nå har vært Fagers. 
 
Det søkes om maks skjenketid i henhold til alkohollovens bestemmelser. 
 
I søknaden er det gitt de nødvendige opplysninger mht.: 

� Selskapet som søker bevilling 
� Type virksomhet 
� Skjenkelokale 

 
Det foreligger også nødvendig dokumentasjon for å vurdere vandelskravene for de involverte. 
 
Alkoholloven § 1-7 setter krav om dokumenterte kunnskaper om alkoholloven for de som skal 
godkjennes som styrere. Stedfortreder har avlagt slik prøve. 
 
Det er ikke framsatt noen merknader vedrørende vandel for noen av de involverte fra Nordland 
Fylkesskattekontor eller Enhet Helse. Politiet har blitt forespurt, men har ikke gitt uttalelser i 
saken. 
  
 
Saksopplysninger: 
 
Opplysninger er gitt i sammendrag. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Rådmannen finner å innstille positivt i denne saken ut fr gitte opplysninger. 
 
 
 
INNSTILLING : 



 
Fauske Pubdrift Ltd. - gis bevilling for skjenking av øl, vin og brennevin på følgende 
vilkår: 
 
Type bevilling: Alminnelig 
Skjenkested:  Fagers 
Type virksomhet: Pub 
Skjenketid:  I henhold til alkohollovens maksimaltid. 
Styrer:   Walter Nyland 
Stedfortreder:  Isabell Olsen Nyland 

 
 
FOR-027/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fauske Pubdrift Ltd. - gis bevilling for skjenking av øl, vin og brennevin på følgende 
vilkår: 
 
Type bevilling: Alminnelig 
Skjenkested:  Fagers 
Type virksomhet: Pub 
Skjenketid:  I henhold til alkohollovens maksimaltid. 
Styrer:   Walter Nyland 
Stedfortreder:  Isabell Olsen Nyland 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Leder servicetorg til videre forføyning    
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ANSKAFFELSE AV NY LØYPEPREPARERINGSMASKIN - SULITJELMA  
 
Vedlegg: - Søknad fra IL Malm 

- Tilbud til IL Malm fra Owren as på ny maskin 
 
Sammendrag: 
 
Fauske kommune har mottatt en søknad fra IL Malm om støtte til kjøp av tråkkemaskin til 
preparering av skiløyper i Sulitjelma. I søknaden blir det framhevet at Sulitjelma er en viktig 
destinasjon for vinteraktivitet. Området brukes også mye av de aktive innen langrennsmiljøet i 
Salten, spesielt på forvinteren før snøen kommer i lavlandet. Ny maskin vil basert på tilbud som 
IL Malm har innhentet på en aktuell maskin, koste ca. kr. 1460 000.- 
 
Saksopplysninger: 
 
Alternativer  
Løypepreparering med  skuter  
Bruk av skuter til løypepreparering tilfredsstiller ikke et godt arbeidsmiljø og snø- og 
værforholdene i fjellet gjør at det  blir for uforutsigbart. 
For å skape stabile skiløyper i fjellet og tilfredsstillende arbeidsmiljø bør preparering utføres med  
løypemaskin. 
 
Løypepreparering med dagens maskin  
Nåværende løypeprepareringsmaskin Iller TDI maskin eies av IL Malm og ble anskaffet i 1998. 
Maskinen er finansiert av Fauske kommune. Det har vært mange feil på maskinen, med mange 
reparasjoner og lange opphold i løypeprepareringa, som igjen har ført til mange klager. 
Maskinen er i dag ubrukbar til løypepreparering. En reparasjon av maskinen antas å ha en stor 
kostnad.  
 
Il Malm kjøper ny maskin  
Dagens maskin eies av Il Malm og det har hatt fordeler og ulemper.  
Fordelen når idrettslaget eier maskinen er at det tas et større lokalt ansvar for maskinen. Il Malm 
har bygd garasje og utført reparasjoner av maskinen. Malm har også utført en del av 
prepareringa.  
Ulempen er at kommunen ikke har full styringsrett, spesielt vedrørende garantier og 
reklamasjon.  
 
I søknaden fra Il Malm forutsettes at det innvilges tilskudd fra Fauske kommune på 



ca. kr. 1 060 000.-. I tillegg er det gitt tilsagn om årlige tilskudd i 4 år med til sammen kr 
400.000,- fra SKS og Fauske Lysverk.  
 
Malm vil ikke få kompensert merverdiavgiften, noe som Fauske kommune vil få kompensert 
hvis kommunen kjøper maskinen. Lag og foreninger må følge  Lov om offentlige anskaffelser 
når Fauske kommune eier  ansvaret for drift av løypetraseene.  
 
Finansieringsplan  
Finansiering Beløp 
Fauske lysverk – tilskudd til Il Malm Kr. 200 000.- 
SKS – tilskudd IL Malm Kr. 200 000.- 
Fauske kommune – tilskudd Il Malm Kr. 1 060 000.- 
Salgsverdi – dagens maskin(oppnådd salgssum kommer til fratrekk på 
tilskudd til Fauske kommune ) 

Kr. 100 000.- 

Tilskuddene fra SKS og Fauske Lysverk vil utbetales over 4 år. 
 
Fauske kommune kjøper ny maskin 
Fauske kommune har til nå dekket  utgifter vedrørende skiløypene i Sulitjelma, herunder  
drifts- og vedlikeholdskostnadene vedrørende maskinen, og lønnskostnadene til kjørere av 
maskinen.  
Ved et eventuelt kjøp av ny maskin vil kommunen være den største bidragsyteren på 
finansieringssida. Fauske kommune vil få kompensert merverdiavgiften ved kjøp av maskinen 
som vil utgjøre ca. kr.290 000.- basert på foreliggende tilbud. 
 
Et kommunalt kjøp må følge reglene i forskrifter om offentlige anskaffelser og innkjøpsverdien 
må antas å bli så høy at innkjøpet må kunngjøres i Doffin nasjonalt.  
 
Finansieringsplan 
Finansiering Beløp 
Fauske lysverk - tilskudd Kr. 200 000.- 
SKS – tilskudd Kr. 200 000.- 
Finansiering – Fauske kommune Kr. 770 000.- 
Mva – Fauske kommune Kr. 290 000.- 
Salgsverdi – dagens maskin(oppnådd salgssum kommer til fratrekk på 
Fauske kommune sitt beløp) 

Kr. 100 000.- 

Tilskuddene fra SKS og Fauske lysverk gis over 4 år og må derfor mellomfinansieres 
 
Finansiering 
Ny maskin vil ha en antatt kostnad på ca. kr. 1 460 000.-  inkl. mva.  
Malm har fått tilsagn på  kr. 200 000.- fra SKS og kr. 200 000- fra Fauske lysverk til anskaffelse 
av ny maskin. Vilkårene for at Fauske lysverk og SKS gir disse tilskuddene er: 

• Fauske kommune finansierer resten av kostnaden som anslås  til kr. 1 060 000 inkl. mva.  
• Tilskuddene betales ut over 4 år med kr. 100 000.- pr.år. 
• Maskinen lokaliseres i Sulitjelma og brukes til å preparere skiløypene i 

Sulitjelmaområdet. 
 
Fauske kommune vil i tillegg ha følgende vilkår for eventuelt å bidra i finansieringen: 

• Malm sin garasje ved ”Skihytta” disponeres vederlagsfritt til bruk for 
løypeprepareringsmaskinen  

• En eventuell salgssum fra dagens maskin kommer til fratrekk på kommunens beløp i 
finansieringsplanen. 



• Il Malm bidrar med kr. 400 000.- over 4 år med kr. 100 000.- pr.år. 
Det utarbeides en egen avtale mellom Il Malm, SKS, Fauske Lysverk og Fauske kommune hvor 
disse ovenstående punktene blir nedfelt. 
 
Plan for drift og kostnader  
Dagens maskin blir drevet over kommunens driftsbudsjett og driftsutgiftene til ny maskin basert 
på regnskapstall utgjør  pr. år ca.  kr. 80 000 i lønnsutgifter, service ca. kr. 20 000.- og 
drivstofforbruk på kr. 5 -10 000 pr. år . 
En samlet årlig kostnad på kr. 110 000 kr.-.  som dekkes over kommunens driftsbudsjett.  
 
 
Løypekjøringsplan for Sulitjelma har til nå vært gjennomført hovedsakelig på følgende måte: 

• Bestillingskjøring på forvinteren før  årsskiftet. D.v.s. aktive løpere som melder inn 
behov for trening eller treningssamlinger får kjørt opp løyper til bestemte tidspunkt.  

• Etter  årsskiftet blir det i tillegg kjørt til helgene og i februar også på ukedager.  
• I påsken blir det kjørt etter behov på de dagene det er tillatt. 

 Ved innkjøp av ny maskin vil et utvidet tilbud bli gjennomført  i samarbeid med Il Malm.  
 
Rådmannen viser også til den store satsingen som nå gjøres i forhold til å utvikle et godt og bredt 
vintersportstilbud i Sulitjelma.  
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Behovet for ny maskin for å preparere skiløyper i Sulitjelmaområdet er tilstede.  
Sulitjelma er og blir et viktig område for vinteraktivitet. I dag gjøres det store investeringer i 
Sulitjelma fjellandsby. Å sikre et tilbud også innen langrenn vil gjøre tilbud innen vinteraktivitet 
mer komplett. Snøforholdene i høyden/ fjellet er mye mer sikre og på forvinteren er som regel   
Sulitjelmaområdet eneste plassen med forutsigbare snøforhold. 
Løypepreparering i fjellet bør foregå med løypemaskin.  
Hvis det blir aktuelt med anskaffelse av ny maskin hvor Fauske kommune finansierer en 
overveiende del ved anskaffelsen og betaler drifts- og vedlikeholdskostnadene, så bør maskinen 
eies av Fauske kommune.  
Finansieringa kan skje ved bruk av midler avsatt til ubundet investeringsfond. 
Velges alternativet at Il Malm foretar anskaffelsen vil et kommunalt tilskudd måtte dekkes over 
driftsbudsjettet. 
 
Framdrift ved eventuell anskaffelse av maskin: 

• Finansiering klar i medio mars 
• Legges ut på Doffin før påske – 3 ukers bekjentgjøring 
• Vurdere/anta tilbud april/mai 
• Eventuell bestilling/ kontraktsinngåelse i juni med levering august/september med 

påfølgende opplæring i bruk av maskinen. 
 
 
 
INNSTILLING : 

 
1. Fauske kommune kjøper ny løypemaskin med en kostnadsramme på inntil                   

kr. 1 500 000.- 



2. Det forutsettes et tilskudd på kr. 400 000.- fra Il Malm som utbetales med like store 
årlige beløp over 4 år. Salgssummen på nåværende maskin blir fratrukket 
kommunens bevilgning. 

3. Kjøpesummen inkl. forskottering av tilskudd fra IL Malm dekkes av avsetning 
ubundne investeringsfond. 

 

 
FOR-028/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Arne B. Vaag (V) foreslo nytt pkt. 4 på vegne av posisjonen: 
4. Tilskuddet fra IL Malm tilbakeføres investeringsfondet i sin helhet. 
 
Innstillingen med posisjonens pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
1. Fauske kommune kjøper ny løypemaskin med en kostnadsramme på inntil                   

kr. 1 500 000.- 
2. Det forutsettes et tilskudd på kr. 400 000.- fra Il Malm som utbetales med like store 

årlige beløp over 4 år. Salgssummen på nåværende maskin blir fratrukket 
kommunens bevilgning. 

3. Kjøpesummen inkl. forskottering av tilskudd fra IL Malm dekkes av avsetning 
ubundne investeringsfond. 

4. Tilskuddet fra IL Malm tilbakeføres investeringsfondet i sin helhet. 
 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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PLAN FOR AKTIVE HELSE - OG OMSORGSTJENESTER I FAUSKE FRAM MOT ÅR 
2020.  
 
Vedlegg: Aktive helse – og omsorgstjenester i Fauske kommune fram mot 2020 

Høringsuttalelser 
 
Sammendrag: 
”Aktive helse – og omsorgstjenester” er en overordnet, strategisk plan med et langsiktig 
perspektiv som beskriver morgendagens utfordringer innenfor dette tjenesteområdet og som 
skisserer en rekke forslag for å løse disse.  
 
Demografisk statistikk viser at antall eldre over 80 år reduseres noe fram mot år 2020, den store 
økningen kommer først fra år 2025. I perioden fra 2010 til 2030 vil antall eldre over 80 år øke fra 
494 til 732. Det vil si en økning på 67 %. 
 
Hovedmål med planen er å legge til rette for at Fauske kommune skal kunne gi sine innbyggere 
et best mulig helse – og omsorgstilbud. Brukerne skal være trygge på å kunne motta riktig 
tjeneste til rett tid.  
 
Aktive helse – og omsorgstjenester betyr også at vi skal ha større fokus på det som betyr mest for 
oss i dagliglivet, nemlig trygghet, opplevelser, sosiale og kulturelle aktiviteter, mat/drikke og 
fysisk aktivitet. 
 
Planen beskriver 9 satsningsområder med tilhørende forslag til mål/tiltak:  

1. Folkehelse 
2. Rehabilitering/habilitering  
3. Økt hjemmetjeneste og aktivitetstjenester  
4. Bedre tilrettelagt demensomsorg  
5. Sykehjem som medisinsk behandlingstilbud og 

økning av korttids/avlastningsplasser 
6. Boliger med heldøgns omsorg 
7. Attraktiv personalpolitikk 
8. Organisering, forvaltning og ledelse 



9. Familie og lokalsamfunn 
 
Plan for aktive helse – og omsorgstjenester foreslår bl. a.: 

• Økning på 11 boenheter i det samlede antall sykehjemsplasser og boliger med heldøgns 
omsorg.  

• Økt satsing på hjemmebasert omsorg og reduksjon av botilbud på institusjon  
• Etablering av Brukerkontor som har ansvar for tildeling av tjenester 
• Styrkning av aktivitetstjeneste og dagplasser 
• Styrking av antall korttids – og avlastningsplasser 

 
Med bakgrunn i de 9 satsningsområdene forutsettes det at det utarbeides konkrete 
handlingsplaner for hvert av satsningsområdene. I prosessen videre må det sikres en god 
involvering fra brukere og ansatte. 
 
Økt satsning på hjemmetjeneste og på miljø/aktivitetstjeneste vil innebære en økning av den 
totale ressursbruken til helse – og omsorgstjenester de nærmeste årene. Det vil være nødvendig å 
bygge opp og styrke hjemme – og aktivitetstjenesten, før sykehjemskapasiteten reduseres. Det 
regnes med en 4-årig omstillingsperiode. I forslag til ny administrativ struktur foreslås det 
ansettelse av omstillingsleder. En begrenset periode med økte utgifter til styrking av de tilbud 
som skissert i planen, vil sette Fauske kommune bedre i stand til å gi et godt og differensiert 
helse - og omsorgstilbud i årene som kommer. 
 
Saksopplysninger: 
 
Kommunestyret vedtok i budsjettbehandling for 2009 ( sak  k - 215/08 ) at det skulle lages ny 
helse – og omsorgsplan for Fauske kommune. Bakgrunn for dette vedtak var forhold som 
framkom i følgende rapporter: 

• Strukturanalyse – april 2008 
• Statusgjennomgang av pleie/omsorgstjenester – august 2008 

Høsten 2008 var ansatte, tillitsvalgte og politikere på studietur til Stjørdal, Os og Hurum for å se 
på hvordan andre kommuner organiserte sine helse- og omsorgstjenester. Studieturen ble 
presentert for ansatte og andre interesserte i januar 2009. Samtidig ble arbeidet med ny plan 
startet opp. 
 
Helse – og omsorgsplanen bygger på følgende overordnede styringsdokumenter: 

• St.meld. nr. 25 (2005 – 2006)” Mestring, muligheter og mening. Framtidas 
omsorgsutfordringer”.   

• Demensplan 2015 ” Den gode dagen” 
• St.meld. nr.47 (2008-2009) Samhandlingsreformen. ”Rett behandling – på rett sted – til 

rett tid”. Tilråding fra Helse- og omsorgsdepartementet av 19. juni 2009. 
 
Fra april 2009 – juni 2009 ble det arbeidet med planen i 4 arbeidsgrupper med følgende tema: 

• Arbeidstidsordninger 
• Forvaltning, tjenestetildeling og rettsikkerhet 
• Kommunehelsereformen og sykehjemmets framtidige funksjon 
• Tjenestekjeden – hjemmetjenester/institusjonstjenester – samordning og balanse 



Arbeidsgruppene har bestått av ansatte og tillitsvalgte som frivillig meldte sin interesse for å 
delta. Arbeidsgruppene leverte sine rapporter i juni 2009. Rapportene har vært tilgjengelige for 
alle ansatte på arbeidsplasser i omsorgsenhetene og ansatte er bedt om å komme med innspill.  
 
I august 2009 ble det opprettet en prosjektgruppe som har bestått av: 
 

• Repr. fra Eldreråd, Bernt Kristiansen • Repr. fra pårørende, Eva Kristiansen  

• Hovedtillitsvalgt fra Fagforbundet, 
Linda Salemonsen 

• Hovedtillitsvalgt fra Norsk Sykepleierforbund, 
Berit Lenngren 

• Hovedvernombud Vibeke F. Hansen • 1 valgt repr. fra hver arbeidsgruppe: Inger 
Ånderbakk, Mari-Ann Lauritzen, Ellen 
Tollånes og Eli Hansen 

Prosjektgruppen har deltatt i utarbeidelse av det konkrete plandokument. Det har i alt vært 
avholdt 6 møter i prosjektgruppen og planen som legges fram er et samlet forslag fra 
prosjektgruppen. 
Parallelt med arbeidet i forhold til plan for aktive helse - og omsorgstjenester har det foregått en 
prosess for å få fram ny administrativ struktur. Planen er samkjørt mht. organisering og ledelse i 
forhold til omstillingsarbeidet som må gjennomføres dersom planen blir vedtatt. I tråd med dette 
forslås det en midlertidig styrking av ledelse med en egen stilling som omstillingsleder. 
Den nye helse – og omsorgsplanen tar utgangspunkt i at vårt tjenestetilbud skal legge til rette for 
at den enkelte bruker settes best mulig i stand til å mestre eget liv. Folkehelse og rehabilitering 
vil være sentrale satsningsområder. Tjenestene skal motivere til å ha fokus på det friske i stedet 
for fokus på det syke og på det som fungerer i stedet for det som ikke fungerer.   
 
Det gamle LEON- prinsippet ( lavest effektive omsorgsnivå)  er med ”Samhandlingsreformen” 
erstattet med det nye BEON- prinsippet ( beste effektive omsorgsnivå ) og forsterker kravet om 
kvalitet i tjenestetilbudet. I begrepet kvalitet ligger også mulighet for bedre å kunne tilrettelegge 
tjenestene i forhold til hver enkelt bruker - noe som best kan gjøres i brukers eget hjem - enten 
det er i omsorgsbolig eller opprinnelig bolig. 
 
Planen legger opp til en dreining fra satsning på institusjonstjeneste til hjemmetjeneste. Dette blir 
rett tjeneste til rett tid for de fleste som trenger helse – og omsorgstjenester. Å bo i egen bolig 
innbærer at bruken av boligen er regulert av Husleieloven og det må betales husleie. Det tildeles 
tjenester etter individuell vurdering og beboerne har mulighet for å være mer delaktig i 
utformingen av tjenestetilbudet. Det vil også være mulig å benytte individuelle statlige tilskudd 
som bostøtte, bruk av blåresept, mottak av tekniske hjelpemidler med mer. Det må også sikres at 
brukerne har tiltrekkelige økonomiske midler igjen for å dekke andre utgifter, når de har betalt 
for tjenestene. 
 
For å nå dette mål må det bygges opp omsorgsboliger med heldøgns bemanning, slik at beboerne 
har trygghet for at det er mulig å få bistand når de har behov for det. Sykehjem skal fortrinnsvis 
brukes til medisinsk behandling og avlastning/korttidsopphold og bare være et hjem for de som i 
liten grad kan nyttiggjøre seg å bo i egen bolig. Antallet kort/avlastningsplasser må økes, slik at 
det er ledige plasser når det er behov for det. 
 
I tråd med dette foreslås det å omgjøre ”Moveien” og Sagatun til bokollektiv. Disse 
institusjonene er i dag hjemlet i sosiallovgivningen. Lov om sosiale tjenester hjemler ikke et 



helsetilbud ut over det som kan gis i bolig. Dette innebærer ingen endringer i drift eller 
bemanningsressurs som beboerne vil merke i det daglige. Beboere som har vedtak om 
langtidsplass skal kunne velge hvilket tilbud de ønsker. Det bør søkes juridisk bistand for å sikre 
at beboernes rettsikkerhet blir ivaretatt. 
 
I dagens organisering er det ikke noe skille mellom myndighetsutøvelse og tjenesteutøvelse.  
Opprettelse av Brukerkontor for tildeling av tjenester vil kunne gi en bedre styring av ressurser 
og kontroll over at kommunen ivaretar sine lovpålagte tjenester. I tillegg vil det være en adresse 
for brukerne å henvende seg til. Det er utarbeidet egen rapport på etablering av et slikt kontor. 
 
Forslaget til den nye helse- og omsorgsplanen ble offentliggjort 19. januar 2010. Samtidig ble 
planen sendt ut på høring til arbeidstakerorganisasjonene og det er kommet inn 5 
høringsuttalelser I tillegg er det kommet innspill fra kommuneoverlege og fra en innbygger, jfr. 
vedlegg til saken. 
 
Uttalelsene kan oppsummes slik: 

• De fleste støtter opp under planutkastet og synes det er mye bra som foreslås 
• Det er kommentert at noen brukergrupper er lite nevnt i planen, mens andre har fått for 

stort fokus. 
• Fagforbundet understreker viktigheten av styrking av kompetanse og endringer i forhold 

til arbeidstidsordninger, herunder uønsket deltid 
• Spørsmål knyttet til bruk av begrepet BEON 
• Bred støtte til opprettelse av Brukerkontor 
• Legetjenesten har fått for lite fokus i planen, bl. a. i forhold til rekruttering 
• Legeforeningen mener at det planlegges for stor reduksjon av antall sykehjemsplasser 
• Fagforbundet støtter opp om en minstesats som brukere skal ha til annet livsopphold når 

offentlige tjenester er betalt for. 
 
Rådmannen synes det er bra at så mange høringsuttalelser er kommet inn. Det vil bli lagt vekt på 
disse uttalelsene når konkrete handlingsplaner skal utarbeides. Det forutsettes at ansatte 
representert ved sine tillitsvalgte er aktivt med og involvert i det videre arbeidet med 
handlingsplaner og gjennomføring av disse. 
 
Det har også vært gjennomført personalmøter på omsorgsenhetene, helse og miljø/habilitering, 
hvor planen har vært presentert og diskutert. Innbyggerne ble i tillegg invitert til presentasjon av 
planen i folkemøte den 2. februar. Presentasjonen fra disse møter har vært tilgjengelige på 
kommunens hjemmeside. Innspill fra møtene vil også bli tatt med i det videre arbeidet. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Det har vært en omfattende prosess å få arbeidet fram en  plan for ”aktive helse – og 
omsorgstjenester”. Det var nødvendig å gå i dybden rent faglig og følge opp sentrale føringer. 
Lokale forhold vektlegges måtte vektlegges. Det har også vært viktig å få til en bredest mulig 
involvering i prosessen.  
 
Fauske kommune har et godt utbygd helse – og omsorgstilbud. Fauske kommune har gjennom 
flere år prioritert disse tjenestene høyt og bevilget langt flere ressurser til disse formål enn mange 
andre kommuner. Til tross for dette, oppleves det at det er et stort press på institusjonsplasser og 
for få avlastnings – og korttidsplasser. Presset oppstår fordi en har for lite utbygd hjemmetjeneste 



og for få heldøgns bemannede boliger. Tilbudet til demente er i dag ikke tilstrekkelig tilrettelagt 
for denne brukergruppen.  
 
Sykehjemmet bidrar til å skape trygge omgivelser for dem som har behov for pleie og omsorg og 
som ikke opplever stor nok trygghet i egen bolig. Men mange av de som er på sykehjem, kunne 
imidlertid ha bodd i egen tilrettelagt og tilstrekkelig bemannet bolig. Dette tilbudet mangler 
Fauske kommune i stor grad i dag. Det å ha personell i umiddelbar nærhet hele døgnet er 
begrunnelse for at mange opplever at sykehjem er det eneste trygge tilbudet når helsen svikter. Å 
ha personell i nærheten hele døgnet er også mulig, selv om en bor i bolig.  Å bo i egen bolig gir 
en større handlefrihet for den enkelte enn å bo på sykehjem.  Ved å ha heldøgns bemanning på 
omsorgsboliger kan mange få et bedre og mer individuelt tilrettelagt tilbud enn på institusjon. 
 
I dag har vi fire små enheter med tilbud til demente på sykehjem. Disse ligger spredt, slik at 
samhandling på tvers og utnyttelse av kompetanse er vanskelig. Utearealet er ikke godt 
tilrettelagt for denne brukergruppen. Det er viktig å komme raskt i gang med å kunne gi et bedre 
og styrket tilbud til demente i form av tilrettelagte boliger med uteareal. I tillegg er det 
nødvendig å styrke avlastningsmuligheter og dagplasser for de som bor hjemme sammen med 
pårørende. 
 
I dagens organisasjon er det ikke skille mellom de som forvalter tjenestene og de som utfører 
dem. Mange ansatte er koblet inn i saksbehandlingen av søknader, og det kan se ut som at 
tjenestene tildeles noe ulikt fra enhet til enhet. Opprettelse av Brukerkontor vil kunne 
profesjonalisere saksbehandlingen, styrke kompetansen og rettsikkerheten til brukerne.  
 
I omsorgstjenestene brukes det mye tid til innleie av vikarer. Dagens vikartjeneste dekker bare en 
liten del av vikarbehovet. Stryking av vikartjenesten vil sikre at både fagkompetansen og 
kontinuiteten av vikarer blir bedre. 
 
Helse – og omsorgstrappa viser både den helhet og bredde i helse – og omsorgstilbudet som må 
være tilgjengelig. Det er mangel på kapasitet i forhold til de som trenger døgnkontinuerlig 
tilsyn/pleie, men som ikke nødvendigvis har behov for døgnkontinuerlig medisinskfaglig 
behandling.  
 
Dagens løsninger med sterk satsning på at denne brukergruppa skal ha institusjonsomsorg er 
kostbar og har sine ulemper med begrensede muligheter for individuell tilpasning. Det blir 
dermed vanskelig å prioritere ressurser til andre viktige tilbud som helsefremmende tiltak og 
mulighet til å delta på sosiale og kulturelle tilbud. Å møte framtidas helse – og 
omsorgsutfordringer med mer av det samme tilbudet som vi har i dag, vil være svært 
ressurskrevende og er heller ikke det som morgendagens brukere vil etterspørre. 
 
Fauske kommune har i dag stor satsning på helse – og omsorgstjenester, men driften er 
ressurskrevende. Framtidens brukere av helse – og omsorgstjenester vil i større grad kreve et mer 
differensiert tilbud og selv å kunne velge hvilket tilbud de vil ha - enten i offentlig eller privat 
regi. Et slikt utvalg av tilbud kan best gis, dersom Fauske kommune satser på styrking av 
hjemmebasert omsorg og aktivitet i hverdagen. 
 
 
 
INNSTILLING : 

 



1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 
mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske 
kommune innenfor helse – og omsorgsområdet. 

2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme tidsrom 

for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
 
 
ELD-002/10 VEDTAK-  25.02.2010 

 
Bernt Kristiansen foreslo: 
Fauske Eldreråd støtter innstilling til vedtak med følgende merknader: 
 
Fauske Eldreråd støtter Fagforbundet i at sikringsbestemmelsen i resultatmål 18 bør 
tallfestes. Resultatmål 18 er ført opp under Satsningsområde 3 (hjemmebasert omsorg), 
men en slik sikringsbestemmelse er minst like viktig for brukerne under Satsningsområde 
6 (omsorgsboliger). Det disponible beløp skal være til bruk for utgifter ut over strengt 
nødvendig livsopphold. Den enkelte bør ha noe til overs når husleie, mat og medisiner er 
betalt, for å få en verdig alderdom. Beløpets størrelse fastsettes av kommunestyret og 
reguleres i de årlige budsjetter i forhold til pris og utgiftsøkninger i samfunnet. 
 
Fauske Eldreråd er i likhet med kommunelegen i tvil om at den skisserte reduksjon av 
sykehjemsplasser er mulig. Det er først når de alternative tilbud, hjemmetjenester, 
omsorgsboliger og bokollektiver er fullt utbygget og innarbeidet, at det vil vise seg om 
det kan reduseres på sykehjemsplassene. Eldrerådet er enig i at bruk av sykehjemmet til 
langtidsopphold bør reduseres og at sykehjemsplassene må innrettes i større grad mot 
korttidsopphold, så som avlastning, rehabilitering og mottak av pasienter fra sykehus m.v. 
Langtidsopphold som ”pasient” på sykehjem for personer som ikke er syke, men har 
behov for omsorg og tilsyn er ikke en god løsning. 
 
Dersom det på sikt skulle vise seg at sykehjemsplasser blir overflødige, bør disse kunne 
danne grunnlag for etablering av et Distriktsmedisinsk senter (DMS). 
Fauske kommune bør arbeide aktivt for å få til et DMS. Det vil være nødvendig å 
samarbeide med nabokommuner for å få et tilstrekkelig befolkningsgrunnlag for dette. 
 
Karin Rugås foreslo: 
Fauske Eldreråd støtter innstilling til vedtak med følgende merknader: 
 
Eldrerådet ser mange positive tiltak i planen for aktive helse og omsorgstjenester. Bruker 
og tjenestekontor er et godt tiltak blant annet, men Eldrerådet etterlyser utbygging og 
drift av demensboliger i Fauske sentrum. Hva med omsorgsboliger i Sulitjelma? 
Eldrerådet viser til K-styrets enstemmige vedtak av 5. oktober 2006 om å bygge 20 nye 
institusjonsplasser i Valnesfjord til erstatning for Fauske Bygdeheim, hvor er de? 
 
Eldrerådet vil på det sterkeste advare at kommunen bygger ned institusjonsplassene da vi 
vet at det er et stort behov for disse i dag. Det vil kunne medføre en utrygghet/usikkerhet 
blant den eldre befolkningen i Fauske og det fortjener de ikke. 
 
 
Ved votering ble en enstemmig enig om følgende: 



Eldrerådet støtter rådmannens innstilling til vedtak. 
Eldrerådet er  enig om å sende begge forslagene til meknader uavkortet videre 
som et nytt punkt 4 med underpunktene  4.1 og 4.2 . 

 
ELD-002/10 ENDELIG VEDTAK-  25.02.2010 
 

1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 
mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske 
kommune innenfor helse – og omsorgsområdet. 

2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme tidsrom 

for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
4. Følgende merknader fra Bernt Kristiansen/4.1 og Karin Rugås/4.2 sendes uavkortet 

til den videre politiske behandling av PLAN FOR AKTIVE HELSE - OG 
OMSORGSTJENESTER 
 
4.1  
Fauske Eldreråd støtter Fagforbundet i at sikringsbestemmelsen i resultatmål 18 bør 
tallfestes. Resultatmål 18 er ført opp under Satsningsområde 3 (hjemmebasert 
omsorg), men en slik sikringsbestemmelse er minst like viktig for brukerne under 
Satsningsområde 6 (omsorgsboliger). Det disponible beløp skal være til bruk for 
utgifter ut over strengt nødvendig livsopphold. Den enkelte bør ha noe til overs når 
husleie, mat og medisiner er betalt, for å få en verdig alderdom. Beløpets størrelse 
fastsettes av kommunestyret og reguleres i de årlige budsjetter i forhold til pris og 
utgiftsøkninger i samfunnet. 

 
FauskeEldreråd er i likhet med kommunelegen i tvil om at den skisserte reduksjon av 
sykehjemsplasser er mulig. Det er først når de alternative tilbud, hjemmetjenester, 
omsorgsboliger og bokollektiver er fullt utbygget og innarbeidet, at det vil vise seg 
om det kan reduseres på sykehjemsplassene. Eldrerådet er enig i at bruk av 
sykehjemmet til langtidsopphold bør reduseres og at sykehjemsplassene må innrettes 
i større grad mot korttidsopphold, så som avlastning, rehabilitering og mottak av 
pasienter fra sykehus m.v. 
Langtidsopphold som ”pasient” på sykehjem for personer som ikke er syke, men har 
behov for omsorg og tilsyn er ikke en god løsning. 
 
Dersom det på sikt skulle vise seg at sykehjemsplasser blir overflødige, bør disse 
kunne danne grunnlag for etablering av et Distriktsmedisinsk senter (DMS). 
Fauske kommune bør arbeide aktivt for å få til et DMS. Det vil være nødvendig å 
samarbeide med nabokommuner for å få et tilstrekkelig befolkningsgrunnlag for 
dette. 

 
4.2  
Eldrerådet ser mange positive tiltak i planen for aktive helse og omsorgstjenester. 
Bruker og tjenestekontor er egt godt tiltak blant annet, men eldrerådet etterlyser 
utbygging og drift av demensboliger i Fauske sentrum. Hva med omsorgsboliger i 
Sulitjelma? 
Eldrerådet viser til K-styrets enstemmige vedtak av 5. oktober 2006 om å bygge 20 
nye institusjonsplasser i Valnesfjord til erstatning for Fauske bygdeheim, hvor er de? 
 



Eldrerådet vil på det sterkeste advare at kommunen bygger ned institusjonsplassene 
da vi vet at det er et stort behov for disse i dag.Det vil kunne medføre en 
utrygghet/usikkerhet blant den eldre  befolkningen i Fauske og det fortjener de ikke. 

 
 
 
FUN-003/10 VEDTAK-  01.03.2010 

 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

 
 
AMU-005/10 VEDTAK-  02.03.2010 

 
 Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

 
 
DRIF-014/10 VEDTAK-  03.03.2010 

 
Jørn Stene (FL) foreslo: 
Driftsutvalget er positiv til planens visjon/målsetning om at Fauske kommune skal gi et 
enda bedre tilbud innenfor helse- og omsorgstjenesten, med en dreining til mer 
hjemmebaserte tjenester, og bokollektiv med heldøgns bemanning. Driftsutvalget er også 
innforstått med at dette er en overordnet plan som skal ”stake” ut kursen for fremtidens 
utfordringer innenfor dette området. Driftsutvalget kan imidlertid ikke anbefale 
kommunestyret å fatte prinsipielle vedtak om nedbygging av institusjonsplasser før 
vesentlige avklaringer er gjort. Heri blant annet: 
- En tildelt sykehjemsplass i dag gir den enkelte bruker en lovmessig rettighet til alle 

tjenester, uavhengig av den enkeltes økonomiske inntekt/situasjon. Ved en overgang 
til mer hjemmebaserte tjenester hvor bruker skal betale for de enkelte tjenester, kan 
man da risikere at man får et klasseskille når det gjelder omsorgstjenestene mellom de 
som har en god økonomisk situasjon og de som har en mindre god. 

- Når det gjelder skissen til den fremtidige ”helse- og omsorgstrappa” så er det en ideell 
målsetting, men skissen gir ikke svar på vesentlige spørsmål. Hva inneholder de 
enkelte trappetrinn, hvor er legenes og fysioterapeutenes tilstedeværelse i de enkelte 
trappetrinn, hvordan skal avlastning i bolig, som er et meget viktig tiltak, fungere. 
Hvordan skal Fauske kommune klare å øke bemanningen innenfor de enkelte 
trappetrinn, noe som er helt nødvendig for å oppnå den ideelle målsetting. 

- I trappetrinn fremkommer det et ”trinn” som heter ”Bolig med heldøgns bemanning”. 
Hva er dette? Er det meningen at bruker skal bo i sin egen bolig og at det skal være 
heldøgns bemanning der. Neppe. Driftsutvalget oppfatter at det her menes et 
”bokollektiv med heldøgns bemanning”. Et slikt tiltak, dersom det gir bruker den 
nødvendige service og trygghet uavhengig av den enkeltes økonomiske situasjon, vil 
være bra. Det vil imidlertid være et stort økonomisk løft for kommunen å 
gjennomføre. 

- Som tidligere uttalt, planens visjon/målsetting er god, men planen tar ikke for seg og 
belyser de store økonomiske utfordringer for å gjennomføre planen. Driftsutvalget 
mener at før vedtak om å redusere antall institusjonsplasser kan fattes, så må 
forpliktende vedtak fattes når det gjelder: 

- Økonomiske og bemanningsmessige konsekvenser for gjennomføring av 
planen. 



- Helsetunets og sykehjemmets fremtidige plass. 
- Bygging av Bokollektiv med heldøgns bemanning i Valnesfjord. 
- Bygging av omsorgsboliger i Sulitjelma. 

 
Med henvisning til alle de uklarheter om ligger i planen, og de punkter som driftsutvalget 
har påpekt, så utsettes saken og returneres til rådmannen for nærmere utredning. 
 
FL’s utsettelsesforslag ble forkastet med 6 mot 3 stemmer. 
 
 
Jørn Stene (FL) fremmet eldrerådets vedtak: 
1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 
mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske kommune 
innenfor helse – og omsorgsområdet. 
2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme tidsrom 
for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
4. Følgende merknader fra Bernt Kristiansen/4.1 og Karin Rugås/4.2 sendes uavkortet til 
den videre politiske behandling av PLAN FOR AKTIVE HELSE - OG 
OMSORGSTJENESTER 
 
4.1  
Fauske Eldreråd støtter Fagforbundet i at sikringsbestemmelsen i resultatmål 18 bør 
tallfestes. Resultatmål 18 er ført opp under Satsningsområde 3 (hjemmebasert omsorg), 
men en slik sikringsbestemmelse er minst like viktig for brukerne under Satsningsområde 
6 (omsorgsboliger). Det disponible beløp skal være til bruk for utgifter ut over strengt 
nødvendig livsopphold. Den enkelte bør ha noe til overs når husleie, mat og medisiner er 
betalt, for å få en verdig alderdom. Beløpets størrelse fastsettes av kommunestyret og 
reguleres i de årlige budsjetter i forhold til pris og utgiftsøkninger i samfunnet. 
 
FauskeEldreråd er i likhet med kommunelegen i tvil om at den skisserte reduksjon av 
sykehjemsplasser er mulig. Det er først når de alternative tilbud, hjemmetjenester, 
omsorgsboliger og bokollektiver er fullt utbygget og innarbeidet, at det vil vise seg om 
det kan reduseres på sykehjemsplassene. Eldrerådet er enig i at bruk av sykehjemmet til 
langtidsopphold bør reduseres og at sykehjemsplassene må innrettes i større grad mot 
korttidsopphold, så som avlastning, rehabilitering og mottak av pasienter fra sykehus m.v. 
Langtidsopphold som ”pasient” på sykehjem for personer som ikke er syke, men har 
behov for omsorg og tilsyn er ikke en god løsning. 
 
Dersom det på sikt skulle vise seg at sykehjemsplasser blir overflødige, bør disse kunne 
danne grunnlag for etablering av et Distriktsmedisinsk senter (DMS). 
Fauske kommune bør arbeide aktivt for å få til et DMS. Det vil være nødvendig å 
samarbeide med nabokommuner for å få et tilstrekkelig befolkningsgrunnlag for dette. 
 
4.2  
Eldrerådet ser mange positive tiltak i planen for aktive helse og omsorgstjenester. Bruker 
og tjenestekontor er egt godt tiltak blant annet, men eldrerådet etterlyser utbygging og 
drift av demensboliger i Fauske sentrum. Hva med omsorgsboliger i Sulitjelma? 
Eldrerådet viser til K-styrets enstemmige vedtak av 5. oktober 2006 om å bygge 20 nye 
institusjonsplasser i Valnesfjord til erstatning for Fauske bygdeheim, hvor er de? 



 
Eldrerådet vil på det sterkeste advare at kommunen bygger ned institusjonsplassene da vi 
vet at det er et stort behov for disse i dag.Det vil kunne medføre en utrygghet/usikkerhet 
blant den eldre  befolkningen i Fauske og det fortjener de ikke. 
 
 
Innstillingen ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
 
INNSTILLING TIL PARTSAMMENSATT UTVALG: 
1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 

mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske 
kommune innenfor helse – og omsorgsområdet. 

2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme tidsrom 

for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
 
 
PART-010/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Jørn Stene, Felleslista, fremmet et utsettelsesforslag. 
Forslaget falt med 4 stemmer for og 8 stemmer mot. 
 
Arne B. Vaag fremmet på vegne av posisjonen følgende forslag til et nytt pkt 4.: 
 

Kommunestyret ber om at prinsippene i denne planen også må innarbeides i andre 
planer innen omsorgsområdet når disse skal rulleres. 

 
Ved votering ble det stemt under ett, - innstillingen samt et tilleggspunkt fra Arne. B. 
Vaag. Innstillingen med et tilleggspunkt fikk 8 stemmer. 4 stemte mot. 
 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram mot 
år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske kommune 
innenfor helse – og omsorgsområdet. 

2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme tidsrom for 

å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
4. Kommunestyret ber om at prinsippene i denne planen også må innarbeides i andre planer 

innen omsorgsområdet når disse skal rulleres. 
 

 
 
 
FOR-029/10 VEDTAK-  08.03.2010 

 
Jørn Stene (FL) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Formannskapet er positiv til planens visjon/målsetning om at Fauske kommune skal gi et 
enda bedre tilbud innenfor helse- og omsorgstjenesten, med en dreining til mer 



hjemmebaserte tjenester, og bokollektiv med heldøgns bemanning. Formannskapet er 
også innforstått med at dette er en overordnet plan som skal ”stake” ut kursen for 
fremtidens utfordringer innenfor dette området. Formannskapet kan imidlertid ikke 
anbefale kommunestyret å fatte prinsipielle vedtak om nedbygging av institusjonsplasser 
før vesentlige avklaringer er gjort. Heri blant annet: 
En tildelt sykehjemsplass i dag gir den enkelte bruker en lovmessig rettighet til alle 
tjenester, uavhengig av den enkeltes økonomiske inntekt/situasjon. Ved en overgang til 
mer hjemmebaserte tjenester hvor bruker skal betale for de enkelte tjenester, kan man da 
risikere at man får et klasseskille når det gjelder omsorgstjenestene mellom de som har en 
god økonomisk situasjon og de som har en mindre god. 
Når det gjelder skissen til den fremtidige ”helse- og omsorgstrappa” så er det en ideell 
målsetting, men skissen gir ikke svar på vesentlige spørsmål. Hva inneholder de enkelte 
trappetrinn, hvor er legenes og fysioterapeutenes tilstedeværelse i de enkelte trappetrinn, 
hvordan skal avlastning i bolig, som er et meget viktig tiltak, fungere. Hvordan skal 
Fauske kommune klare å øke bemanningen innenfor de enkelte trappetrinn, noe som er 
helt nødvendig for å oppnå den ideelle målsetting. 
I trappetrinn fremkommer det et ”trinn” som heter ”Bolig med heldøgns bemanning”. 
Hva er dette? Er det meningen at bruker skal bo i sin egen bolig og at det skal være 
heldøgns bemanning der. Neppe. Formannskapet oppfatter at det her menes et 
”bokollektiv med heldøgns bemanning”. Et slikt tiltak, dersom det gir bruker den 
nødvendige service og trygghet uavhengig av den enkeltes økonomiske situasjon, vil 
være bra. Det vil imidlertid være et stort økonomisk løft for kommunen å gjennomføre. 
Som tidligere uttalt, planens visjon/målsetting er god, men planen tar ikke for seg og 
belyser de store økonomiske utfordringer for å gjennomføre planen. Formannskapet 
mener at før vedtak om å redusere antall institusjonsplasser kan fattes, så må forpliktende 
vedtak fattes når det gjelder: 

• Økonomiske og bemanningsmessige konsekvenser for gjennomføring av planen. 
• Helsetunets og sykehjemmets fremtidige plass. 
• Bygging av Bokollektiv med heldøgns bemanning i Valnesfjord. 
• Bygging av omsorgsboliger i Sulitjelma. 

 
Med henvisning til alle de uklarheter om ligger i planen, og de punkter som 
formannskapet har påpekt, så utsettes saken og returneres til rådmannen for nærmere 
utredning. 
 
Utsettelsesforslaget ble forkastet med 5 mot 4 stemmer. 
 
 
Partsammensatt utvalgs innstilling ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 

mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske 
kommune innenfor helse – og omsorgsområdet. 

2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme tidsrom 

for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
4. Kommunestyret ber om at prinsippene i denne planen også må innarbeides i andre 

planer innen omsorgsområdet når disse skal rulleres. 
 



 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


